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В XXI в. правоохранительные органы активно используют электронную информацию в уголовно-процессуальном доказы-
вании. Законодательство еще не представило сущностного значения электронной информации. Основными направлениями ис-
следования стали способ передачи информации и форма информации. На основе практического опыта, научных изысканий и 
законодательной возможности выделены признаки и сформулировано определение электронной информации.
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In the XXI century, law enforcement agencies actively use electronic information in criminal procedural proof. The legislation has 
not yet presented the essential meaning of electronic information. The main directions of the research were the method of transmitting 
information and the form of information. Based on practical experience, scientific research and legislative possibilities, the signs are 
identified and the definition of electronic information is formulated.
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